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"Czy miasto powinno dotować rabczańskie gazety? Czy są potrzebne dwie gazety, które mało
kto rozróżnia? Czy gmina w ogóle powinna do takich gazet dopłacać? - pytała przewodnicząca
Maria Górnicka-Orzeł."
Nie mam pewności, czy dokładnie tak brzmiały pytania pani Przewodniczącej Marii
Górnickiej-Orzeł. Nie byłem na posiedzeniu Rady, nie znam przebiegu dyskusji, nikt mnie o
ewentualnym problemie nie infromował. Informacje oraz pytania zaczerpnąłem z Internetu i
dlatego trudno mi ocenić, czy intencją zadającej te pytania była troska o gminne pieniądze, czy
może zaniepokojenie nadmiarem źródeł informacji o naszym mieście.
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